
Verde: Frosinone? Nic nie wiem

News - ASRoma.pl

Daniele Verde jest, zdaniem mediów, bliski wypożyczenia do Frosinone.

Piłkarz brał dziś udział w imprezie siatkonogi, która miała miejsce w Ostii.

Po zakończeniu młody piłkarz udzielił wywiadu dla Sky Sport. 

 

Który z twoich kolegów spisałby się dobrze w siatkonogę?

- Totti. Jest numerem jeden, jeśli chodzi o nogi. Pokazałby show.

 

 

Dlaczego po styczniowym debiucie grałeś mniej?

- To, czego dokonałem w tym sezonie, zawdzięczam Bogu. Nie spodziewałem się w

najmniejszym stopniu rozegrania takiego sezonu, w meczach, w których

wystąpiłem. Wybory Garcii? Szanuje jego wybory, dał możliwość gry tym, którzy

mają więcej doświadczenia, jednak udało mi się pokazać na równi z nimi i postaram

się spisać tak samo również w przyszłym sezonie.

Nainggolan? Podoba ci się przejście Bertolacciego do Milanu?

- Jestem zadowolony, ze Radja został. Innym życzę jak najlepiej.

 

Czego się spodziewasz w przyszłym sezonie?

- Cieszę się wakacjami, potem będę śledził na Sky postępy mercato [żartuje]. Celem

na przyszły sezon jest spisanie się lepiej, tak jak w każdym roku. Chcemy dać z

siebie maksimum, dać jeszcze więcej.

 

Łączenie z Frosinone?

- Nic nie wiem. Powtarzam, cieszę się wakacjami i czekam.
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